
kandidát na senátora SKASu

Patrik
Švančara

Kto som?
študujem 1. ročník Mgr. fyziky kondenzovaných sústav
na katedre fyziky nízkych teplôt

Čo robím?
fyzika: zaujímam sa o hydrodynamiku supratekutého hélia 
propagácia: na fakulte vediem korespondenční seminář Výfuk
... a kopu ďalších vecí

Prečo kandidujem?
Už štyri roky sa počas môjho pôsobenia na Matfyze stretávam
s vecami, ktoré by mohli fungovať lepšie. Príkladom môže byť
zlepšenie študentského zázemia tak, aby fakulta nebola len
chladným miestom, kam sa chodíme učiť.
Poďme to spolu zmeniť!

patrik@superfluid.cz


